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To: EEE@inv.IEEEIEEE @ mins.)IEE15.1.2:)
Cc: IEEE @minvws.n];IEEEIEEE @minvws.ni]
From: )

Sent: Thur 12/17/2020 9:02:19 PM

Subject: RE: annotatie MCC: (ontbreken) financiéle vergoeding spoor 2

Received: Thur 12/17/2020 9:02:19 PM

Ok!I Gaat gebeuren!

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry.com)

van:ICEDBEE0 ninvs o>Datum: donderdag 17 dec. 2020 10:00 PM

Aan:
:

IESE@ minvws.ol>.INENECS)BEX@ minvws ol.INEKEON)

Kopie: )<BR@ minvws.o!>.EXEC)-BEXETIN@ minvws o>
Onderwerp: RE: annotatie MCC: (ontbreken) financiéle vergoeding spoor 2

Ja wvttk is goed, maar hij moet het WEL inbrengen, ik zal m op wijzen in call

Ik wil dit hoe dan ook in elk geval graag in annotatie hebben, omdat ik t vastgelegd wil hebben voor de archieven.
5.1.2i Eenheid kabinet aar ik wil vastgelegd hebben dat

ik het ambtelijk wel geadviseerd heb.

van:INEEES)EERminvsn>
Verzonden: donderdag 17 december 2020 21:56

) SEE mins >;IESE SEEN vivIESE
@minvws.nl>

)SEED@ minvws.n i>;SENN)BESEDM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: annotatie MCC: (ontbreken) financiéle vergoeding spoor 2

HAE

Dank! Ik neem het op. Wel even één ding: dit punt is nu dus niet geagendeerd op de agenda omdat er geen

notitie is doorgeleid van DOC naar ACC. Dat betekent dat het punt, net als bij de ACC, wordt ingebracht in de

wvttk.

De vraag: is dat ok? Of wil je dat ik nog een poging ga doen om er een apart agendapunt van te maken?

5.1.21 Eenheid kabinet

Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:NCEEIEEviv >
Datum: donderdag 17 dec. 2020 9:42 PM

IEE cows IED minvws i>,IEEE

inves o>,IEE) EEE ins n>

Onderwerp: annotatie MCC: (ontbreken) financi€le vergoeding spoor 2

5.1.2i Concept

(@minvws.nl>
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Met dank en groet,

518120

Ministerie van VWS
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5.1.2¢


